

Announcements for 7-18-2021

2021年7月18日報告事項

1. This week's prayer focus is for our growth in the knowledge of the Lord.
本週禱告焦點：為我們對神的認識日益增長禱告。
2. We will have an opportunity to hear from our missionaries Andrew and Chinte Cotter next week during service as they share with us how the Lord has been working in their ministry.
下週主日崇拜我們將有機會聽宣教士 Andrew 和 Chinte Cotter 夫婦分享神如何在他們的事工中做工。
3. As we continue to navigate the reopening of the church, we have decided to cancel this year's Music and Bible Camp. We are hopeful that we can hold a normal MBC next year.
教會各項活動還在逐漸恢復中，今年的音樂聖經營已決定取消，希望明年能正常舉辦。
4. Praise the Lord for the healthy birth of Sonja and Viet Hoang's second child, Noelle, on July 9th.
感謝主，Sonja 和 Viet Hoang 的第二個孩子 Noelle 於7月9日出生，平安康健。
5. We are thankful for the time of fellowship at both the Cantonese group and the Young Family picnics yesterday at Brighton Town Park.
為昨天在 Brighton Town Park 舉辦的粵語團契野餐和年輕家庭野餐感恩。
6. Sermon speakers:
下週講員

	July 25
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Brother Yaonan Qian
RCCC-W Worship	Brother Dingli Chen

崇拜講員

	七月二十五日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	錢姚南弟兄
西區崇拜	陳定立弟兄